
Bestyrelsesmøde 1/9-2018 

 
Tilstede: Tommy, Lars, Bettina, Kaj og Christian 

Referent: Bettina 

 

Dagsorden: 

1. Ris og ros 

2. Økonomi 

3. Bevillingen 

4. Spareklub 

5. Søndagkampe /Barvagt 

6. evt 

 

 

 

1. Der var et forslag fra medlem om man måtte holde en olympiade i dartklubben, 

med forskellige discipliner. Bestyrelsen har givet ok for at medlemmet gerne må det. 

 

2. Økonomien ser fin ud. Og vi laver ligaen påmindelse om at dartklubben betaler 

for holdene til Ligaen i efterårs sæsonen. 

 

3. Bevillingen skal fornyes til januar og vi har derfor allerede nu sendt den til 

fornyelse, så at det gerne skulle være i orden når vi når til januar. 

 

4. Spareklubben har lavet forespørgsel om klubben vil sponsorere til deres årlige 

julefrokost. Og det gør vi gerne. Ligeledes har spareklubben spurgt om de må holde 

generalforsamling i klubben den 8 december 2018 og dette er der også givet ok for. 

 

5. Spiller man søndagskampe eller kampe ellers uden for klubbens åbningstid, 

behøver man ikke nødvendigvis at skrive at dartklubben er åben. Hvis man ellers 

holder åben efter kampen, skal man selvfølgelig gøre andre opmærksomme på det. 

Man skal selvfølgelig altid lave en barvagtseddel, når man er i klubben også uden 

for ”åbningstid”.   

 

6. Der vil i weekenden uge 43 blive lagt fliser uden for klubben. 


